



Grand Vin de PAUILLAC

La commune de Pauillac pourrait être assimilée comme étant la capitale du Médoc, tant par sa situation géographique, à mi chemin entre l'embouchure de la Gironde et Bordeaux, que par la présence sur son terroir de trois Premiers Crus (Lafite, Latour et Mouton). Corsés et charpentés, fins et distingués, les vins de l'appellation Pauillac comptent parmi les plus célèbres du Médoc.

The town of Pauillac could be described as the Capital of the Médoc, both for its geographical position mid-way between the mouth of the Gironde and Bordeaux, and for the presence of three first growths on its territory (Lafite, Latour, Mouton). Full-bodied and strong, refined and distinguished, the wines of the appellation of Pauillac are among the best-known in the Médoc.

Nature des sols / Type of soil

Grave garonnaise plus au moins sableuse
Garonne gravel with varying amounts of sand

Encépagement / Varietals

+/- 70% Cabernet Sauvignon , +/- 30% Merlot

Dégustation / Tasting notes

Le Cabernet Sauvignon de ce vin lui offre une grande puissance aromatique. La trame tannique très harmonieuse est surplombée par une acidité bien calée et des tanins soyeux.

Riche et explosif, il faudra apprécier ce vin avec une côte de bœuf ou un civet de sanglier.

This Cabernet Sauvignon offers great aromatic power. The harmonious tannic backdrop unites with a well-balanced acidity and exceptionally smooth tannins.

Lavish and explosive, you should savour this wine with prime rib of beef or a wild boar stew.

Existe également en / Also available in :

